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产品名称 WERCS认证_WERCSmart注册

公司名称 临安科达认证技术咨询服务有限公司

价格 .00/件

规格参数

公司地址 临安市锦城街道锦江路西广苑小区29号科技大楼
（注册地址）

联系电话 0571-61102658 13867408273

产品详情

The WERCSmart program serves as a single source, secure, permission-based data compliance, data collection, and
data distribution platform where manufacturers, distributors, and formulators safely disclose information about their
products.

The product registration data enables WERCSmart to derive over 650 compliance and sustainability data points based
on state, provincial, and federal regulations as well as retailers' product stewardship protocols. The data results are
delivered to our retail partners so they can manage and track how to appropriately handle, store, transport, and
dispose of the products they use and sell.As a supplier, this onboarding and resource guide is designed to highlight
your program participation responsibilities in addition to providing a directory of resources intended to help facilitate
answers to any questions throughout your WERCSmart experience.

WERCSmart计划是一个单一来源、安全、基于许可的数据合规、数据收集和数据分发平台，制造商、分
销商和配方商可以在这里安全地披露有关其产品的信息。

产品注册数据使WERCSmart能够根据州、省和联邦法规以及零售商的产品管理协议得出650多个合规性和
可持续性数据点。数据结果将提供给我们的零售合作伙伴，以便他们能够管理和跟踪如何适当地处理、
存储、运输和处置他们使用和销售的产品。

作为供应商，本入职和资源指南旨在强调您的项目参与责任，此外还提供了一个资源目录，旨在帮助您



在WERCSmart体验中方便回答任何问题。
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